
Agent Secka: Przyszłość? Ocenimy razem z klubem

News - ASRoma.pl

Nunzio Marchione, agent Moustaphy Secka, udzielił wywiadu dla portalu 

vocegiallorossa.it, w którym mówił o dobrym momencie swojego

podopiecznego i jego przyszłości. Przypomnijmy, że gracz zadebiutował w

Romie w niedawnym meczu z Astrą Giurgiu. 

Jak skomentujesz debiut twojego podopiecznego w Lidze Europy z Astrą

Giurgiu?

- Chłopak jest szczęśliwy. Jestem bardzo zadowolony z jego występu. Mimo że był to

debiut, zagrał dobrze, również dzięki pomocy kolegów z drużyny, którzy często

szukali go z piłką w środku pola, podając do niego wiele razy. Zaufanie jest z

pewnością pozytywnym aspektem.

Spalletti rozmawia często z chłopakiem?

- Jasne. Spalletti bierze go pod uwagę. Jest zadowolony nie tylko z samego gracza,

ale też z człowieka: jest złotym chłopakiem.

Jaka będzie jego przyszłość? W styczniu może pójść na wypożyczenie?

- To sytuacja, która zostanie oceniona wspólnie z klubem. Szczerze mówiąc, jeszcze

z nikim o tym nie rozmawiałem. Jeśli pojawi się dobra okazja, można ją wziąć pod

uwagę. Sytuacja jest nadal w ruchu.

Biorąc pod uwagę młody wiek dwójki graczy, postawiłbyś na przyszłą parę

podstawowych bocznych obrońców, złożoną z Nury po prawej i Secka po

lewej stronie?

- Moim zdaniem może tak być. Jasnym jest, że gra w Romie nie jest łatwa,

zwłaszcza, że są bardzo młodzi. Obywaj są jednak dwójką bardzo

perspektywicznych młodych graczy. 
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